

# 多D6N 济州岛/釜山/水原/首尔 JEJU ISLAND/BUSAN/ SUWON/SEOUL

Penang 🛪 Jeju Island

BINGA II Janeara Biling Residual

BIFF Square BIFF国际电影广 Tour Code: PKJ-2







Gimhae Nakdonggang River Rail Park 金海洛东江铁路自行车

行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. Gyeongbokgung Palace





# PENANG 7 JEJU ISLAND

(MOB)

☑ Overnight flight to Jeju Island

### **JEJU ISLAND**

(L/D)

- ☑ Mysterious Road
- ☑ Cafe Cola (Free 1 coffee/pax)
- ☑ Dongmun Traditional Market

#### **JEJU ISLAND**

(B/L/D)

- ☑ Seongeup Folk Village
- ☑ Halla Arboretum Night Market + Starlight Park

## JEJU ISLAND 🛪 BUSAN

(B/L/D)

- ☑ Take domestic flight to Gimhae Airport
- ☑ Gimhae Nakdonggang River Rail Park
- ☑ Gimhae Gaya Theme Park
- ☑ HERO Graffiti Show
- ☑ BIFF Square

#### BUSAN 🖨 SUWON

(B/L/D)

- ☑ Gamcheon Culture Village
- ☑ Haedong Yonggungsa Temple
- ☑ Head to Suwon Korean-style Jjimjilbang

#### SUWON 🖨 SEOUL

(B/L)

- ☑ Seaweed Museum (DIY Kimchi)
- $\ensuremath{\square}$  Gyeongbokgung Palace (Hanbok experience) (Closed on Tuesdays, Changdeokgung Palace will be arranged)
- ☑ Bukchon Hanok Village
- ☑ Ikseon-dong

## SEOUL A INCHEON

- ☑ Ginseng Specialty Store
- ☑ Liver Health Specialty Store
- ☑ Myeongdong & Duty-Free Stores

# INCHEON T PENANG (B/MOB)

- ☑ Transfer to airport for departure

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

# JEJU ISLAND

- Yongduam Rock Also known as Dragon Head Rock, is a special basalt rock structure situated at the ocean's edge, standing approximately 10 meters tall and crafted from dark black
- Mysterious Road An optical illusion that makes cars seem to roll uphill due to the surrounding landscape creating a gravity-defying incline, despite them actually moving
- Halla Arboretum Night Market An energetic market that showcases local crafts, food stalls, and entertainment, inviting visitors to immerse themselves in authentic Jeju Island culture after sunset.

# BUSAN

- Gimhae Nakdonggang River Rail Park Situated by the Nakdong River in Gimhae, provides visitors with a distinctive recreational experience. Here, guests can ride rail bikes along the river, taking in the scenic beauty of the surrounding natural landscape.
- Gimhae Gaya Theme Park The park offers a vivid representation of the ancient Gaya civilization, featuring reconstructed buildings, exhibits, and interactive experiences that provide insights into the culture, lifestyle, and traditions of this historical period.
- BIFF Square Specially famous during the Busan International Film Festival (BIFF), attracting visitors with its film-related events, handprints of movie stars, and an energetic ambiance that embodies the city's dynamic spirit.
- Haedong Yonggungsa Temple Known for its stunning architecture, intricate designs, and scenic surroundings, the temple attracts visitors seeking both spiritual solace and natural

#### SEOUL

- Gyeongbokgung Palace Built during the Joseon Dynasty, it stands as a symbol of Korea's rich cultural heritage. The palace is renowned for its magnificent architecture, including ornate gates, pavilions, and meticulously landscaped gardens.
- Bukchon Hanok Village Renowned for its preservation of traditional Korean houses called "hanok," this area offers a glimpse into Seoul's historical architecture and cultural heritage.
- Ikseon-dong This area boasts traditional Korean hanok buildings alongside trendy cafes, stylish boutiques, and unique restaurants.

# SHOPPING STOR

- √ Ginseng Specialty Shop
- ✓ Duty-Free Stores
- √ Liver Health Specialty Store √ Cosmetics Store
- √ Local Specialty Shop



√ 6 Breakfasts / 6 Lunches / 5 Dinners

#### Special Cuisine:

- ★ Mackerel Set Meal ★ Pork Soup with Rice
- ★ Roast Black Pork
- ★ Dak Galbi
- ★ Potato Pork Bone Soup ★ Ginseng Chicken ★ All-You-Can-Eat Fried Rice Cakes
- ★ Seafood Abalone Hotpot
- ★ Korean BBQ
- ★ Korean Bibimbap



#### HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- √ Shin Shin Hotel or similar
- √ Arban City Hotel or similar
- ✓ Prumir Hotel / Suwon Vella Suite Hotel or similar
- ✓ Marinabay Hotel / L'Art Hotel / Bernoui Hotel or similar
- ✓ Riviera Verium Hotel or similar
- x 1 Night

x 2 Nights

x 1 Night

x 1 Night

x 1 Night

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic acected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.





精简行程

第一天

槟城 ズ 济州岛

(机上用餐)

☑ 过夜航班前往济州岛

第二天

济州岛

(午/晚)

- ☑ 龙头岩
- ☑ 神奇z之路
- ☑ 可□可乐主题馆 (赠每人咖啡)杯)
- ☑ 泰迪熊博物馆参观
- ☑ 东门市场

**三天** 济州岛

(早/午/晚)

- ☑ 城山日出峰
- ☑ 城田日山岬
- ☑ 生态乐园主题公园
- ☑ 树木园夜市 + 星光公园

第四天

济州岛 才 釜山

(早/午/晚)

- ☑ 搭机金海机场
- ☑ 金海洛东江铁路自行车
- ☑ 金海加耶主题公园
- ☑ HERO涂鸦秀
- ☑ BIFF国际电影广场

第五天

釜山 🗐 水原

(早/午/晚)

- ☑ 甘川文化村
- ☑ 海东龙宫寺
- ☑ 前往水原 韩式汗蒸慕

第六天

### 水原 🖨 首尔

(早/午/晚)

- ☑ 紫菜博物馆 (DIY泡菜)
- ☑ 景福宮(韩服体验)(每周二休馆,代替安排德寿宫)
- ☑ 北村韩屋村
- ☑ 益善洞

第七天

首尔 🖨 仁川

(早/午)

- ☑ 人参专卖店
- ☑ 保肝零专卖店
- ☑ 化妆品总汇
- ☑ 明洞 & 免税商场

第八天

仁川 甙 槟城

(早/机上用餐)

- ☑ 土产店
- ☑ 送往机场

观光景点:

# 济州岛

- 龙头岩 也被称为龙头岩,是位于海边的特殊玄武岩岩石结构,约高10米,由深黑色的熔岩岩石构成。
- ◆ 神奇之路 一种光学错觉,由周围的景观制造了一种违反重力的倾斜,使汽车看起来像是朝上坡滚动,尽管它们实际上是在向下移动。
- ◆ 树木园夜市 一个充满活力的市场,展示当地的手工艺品、美食摊位和娱乐活动,在 夜幕降临后邀请游客沉浸于真实的济州岛文化之中。

釜山

- ◆ **金海洛东江铁路自行车** 位于金海市的南江大河边,为游客提供独特的休闲体验。在这里,游客可以沿着河边骑行铁路自行车,欣赏周围自然风光的景色之美。
- ◆ **金海加耶主题公园** 这个公园生动地展示了古代伽耶文明,包括重建的建筑、展览和 互动体验,为人们提供了对这一历史时期文化、生活方式和传统的深入了解。
- ◆ **BIFF国际电影广场** 在釜山国际电影节(BIFF)期间特别闻名,吸引游客参与与电影相关的活动,欣赏电影明星的手印,以及展现城市充满活力精神的热情氛围。
- ◆ 海东龙宫寺 因其令人惊叹的建筑、精美的设计和优美的环境而闻名,这座寺庙吸引了寻求精神慰藉和自然美景的游客。

首尔

- ◆ 景福宮 朝鲜王朝时期建造的这座宫殿是韩国丰富文化遗产的象征。这座宫殿以其壮丽的建筑而闻名,包括华丽的门户、亭台楼阁和精心布置的花园。
- ◆ **北村韩屋村** 以保留传统韩式房屋(称为"HANOK")而闻名的地区,为人们展示了 首尔的历史建筑和文化遗产。
- ◆ **益善洞** 这个地区不仅拥有传统的韩式"HANOK"建筑,还有时尚的咖啡馆、时髦的精品店和独特的餐厅。

[ 购物店

✓人参专卖店 ✓保肝灵专卖店

✓ 化妝品总汇

✓ 免税商场 ✓ 土产店



√ 6早餐/6午餐/5晚餐

风味容:

★ 青花鱼定食

★ 黑猪炒肉

★海鲜鲍鱼锅

★ 猪肉汤饭

★ 春川炒鸡

★韩式烤肉

★ 马铃薯猪骨汤

★ 人参鸡

★韩式拌饭

★ 炒年糕吃到饱

z<sub>z</sub>Z

酒店住宿(6晚)

✓ 欣欣酒店或同级 ✓ 阿尔班市酒店或同级

x 2 晚

x 1 晚

x 1 晚

✓ 普米尔酒店/维拉套房酒店或同级✓ 首尔滨海湾酒店/金浦艺术酒店/首尔伯努伊酒店或同级

x 1 晚 x 1 晚

✓ 里维埃拉维里乌姆酒店 或同级

免责声明:必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

# 旅游质讯 General Information

# ·韩国 SOUTH KOREA・

\*\*\*\*

货币 Currency	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩市 = 马市 3.80 "Subject to currency of the day" "以当天厂率为准"	拨号代码 Dial Code	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
时差 Time Different	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 03月 – 05月 06月 – 08 Mar to May Jun to Au 24°C - 10°C 30°C - 15°	月 09 g Se	utumn 秋季   Winter 冬季 9月 – 11月    12月 – 02月 ep to Nov
飞机型号 Aircraft Type	A321neo Boeir	ng 787-9	
Departure Date: Flight: 航班行程:			
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		